
Komisia kultúry a cestovného ruchu pri MsZ Trenčín 

Zápisnica 
 
zo zasadnutia KKaCR pri MsZ Trenčín konaného dňa 15.04.2025 o 13:00 hod. 
v sobášnej sieni MsÚ Trenčín, Mierové námestie 1/2, Trenčín 

Prítomní: 

1. Mgr. Martin Petrík (člen) 
2. Mgr. Kamil Bystrický (člen)  
3. Mgr. Zuzana Mišáková, Dis. art. (člen) 
4. Dominik Gabriel (člen) 
5. Martin Potočný (odborník)  

Ospravedlnení: 

6. Martin Barčák (člen) – ospravedlnený 
7. Ing. Tomáš Vaňo (predseda) - ospravedlnený 
8. Mgr. Ľubomír Bobák (člen) - ospravedlnený 

Garanti: 

9. Ing. Janka Sedláčková 
10. Mgr. Michaela Třetinová 

Hostia: 

11. Mgr. art. Stanislav Krajči 

Program: 

1. Otvorenie 
2. KIT n. o.- informácia o aktuálnej situácii v organizácii a o grantových 

programoch KIT n. o. 
3. Rôzne 

Bod 1) Otvorenie 

p. Bystrický – bol poverený p. Vaňom, aby ho zastupoval. Privítal všetkých 

prítomných na komisii, informoval, že komisia začala zasadať cca o 13:15 hod.. 

Následne otvoril zasadnutie a vyzval na prípadné doplnenie programu 

p. Bystrický – navrhuje doplniť do programu bod: „Informatívna správa o kultúrnych 

projektoch z podpory nórskych fondov“. 



p. Bystrický - vyzval na hlasovanie o doplnení daného bodu: 

Hlasovanie: ZA:  4 (K. Bystrický, Z. Mišáková, M. Bobák, M. Potočný) 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 1 (M. Petrík) 

 
Bod bol schválený a doplnený do programu ako bod č. 3. 
p. Bystrický – opäť vyzval na hlasovanie o celkovom programe. 

Hlasovanie: ZA:  5 (M. Petrík, K. Bystrický, Z. Mišáková, M. Bobák, 
M.Potočný) 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0  

Program zasadnutia KKaCR bol schválený. 

Program zasadnutia KKaCR bol schválený nasledovne: 

1. Otvorenie 
2. KIT n. o.- informácia o aktuálnej situácii v organizácii a o grantových 

programoch KIT n. o. 
3. Informatívna správa o kultúrnych projektoch z podpory nórskych fondov  
4. Rôzne 

Bod 2)  KIT n. o.- informácia o aktuálnej situácii v organizácii a o grantových 
programoch KIT n. o. 

p. Bystrický – vyzval p. Krajčiho – povereného riaditeľa KIT, n. o., aby stručne 

informoval o programoch a grantoch KIT-u, n. o.  

p. Krajči – informoval, že aj napriek tomu, že je povereným riaditeľom so všetkými 

kompetenciami predchádzajúceho vedenia, na miesto riaditeľa organizácie bude 

vyhlásené výberové konanie. Uviedol, že zhrnutie stavu projektu, ako aj aktuálne 

dianie bolo odprezentované Správnej rade za účasti p. primátora, ako aj predsedu 

TSK. Informoval, že sa v súčasnosti rieši aj odchod manažéra programu p. Beskyda. 

Situácia v KIT-e je v súčasnosti vážna, vzhľadom na čerpanie financií do roka 2026 

a zároveň aj personálne zmeny.  

Ďalšou komplikáciou sú aj zmeny zo strany prijímania nových zákonov a novelizácií 

v rámci Európskeho hlavného mesta kultúry. Uviedol však, že s ministerstvom kultúry 

komunikujú, pričom potvrdili aj zdieľanie aktivít s ministerstvom a naopak. Prvýkrát 

ministerstvo kontroluje všetky poskytnuté dokumenty zo strany KIT-u.  

Informoval, že aktuálne riešia posunutie Otváracieho ceremoniálu EHMK na skorší 

termín, ako bolo pôvodne naplánované, aby bolo možné stihnúť čo najviac aktivít 

v roku 2026. V roku 2025 vyjde podrobnejšia kniha s programom a plánom pre rok 



2026 a aj nasledovné roky. Znova bude v novembri 2025 zaslaná správa európskej 

komisii pre posúdenie. Spomenul aj následne implementovanie výziev a jednotlivých 

podujatí v rámci udržateľnosti a kontinuity do budúcna, ako aj možnosti prípadného 

financovania, kde je možné následné získanie ceny Meliny Mercury za 

implementovanie BidBook-u a možnosť získania až 1,5 mil. Eur po roku 2026.  

p. Bystrický – poďakoval sa za stručné informovanie a vyzval prítomných na otázky.  

p. Mišáková – zhodnotila, že v súčasnosti je stav taký, že v KIT-e sú pozície 

programového manažéra, dramaturga a umeleckého riaditeľa.  

p. Krajči – upresnil, že pozície nie sú tri, ale dve, a to programový manažér 

a dramaturg (teda tzv. umelecký riaditeľa).  

p. Bystrický – požiadal p. Krajčiho, aby vysvetlil v čom je situácia v KIT-e vážna. 

p. Krajči – zhrnul, že situácia je vážna kvôli tomu, koľko financií má KIT k dispozícií, 

koľko z nich je možné implementovať a časový horizont.  

13:34 – p. Petrík odišiel  

p. Bystrický – konštatoval, že odchodom p. Petríka Komisia kultúry a cestovného 

ruchu prestala byť uznášania schopná. 

Zapísala: Mgr. Michaela Třetinová 

V Trenčíne, 15.apríla 2025 

Mgr. Kamil Bystrický 
predsedajúci KKaCR 


